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Analytical study of foreign direct investment relationship.
The volume of merchandise imports in Algeria during (1990_2014).
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Abstract:

Among positive impacts of direct foreign investment influxes on the hosting state are
ways of easing incomes substitution policy through raising amounts and quality levels of
products that are not manufactured locally instead of foreign products to improve trade
balanceaccounts. To approve this fact or not, this research paper aims at acknowledging the
nature and kind of the relation between foreign direct investment in Algeria and importation
goods amounts. This research's hypothesis has been confirmed.

Therefore, the main recommendation is that the success of the Algerian economy
depends upon adopting incomes substitution strategy, especially in cases such as oil prices
crash during the second semester of the year 2014. A balanced commercial opening has to
be activated in all economic sectors.

Key Words: Direct foreign investment, good incomes, trade balance account,
industrial and agricultural equipment goods
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Résumé:

L'un des effets positifs du flux d'investissements étrangers directs dans le pays d'accueil
aide a adopter une politique de substitution des importations en élevant le niveau de volume
et la qualit¢ des produits, notamment de fabrication non locale, au lieu d'importer de
I'étranger et donc d'améliorer le niveau de la balance commerciale.

Pour le confirmer ou le nier, nous avons divulgué dans cet article la nature et le type de la
relation qui existe entre le flux d'investissement étranger direct vers 1I'Algérie et le volume
des importations de marchandises sur le terrain. Stratégie de substitution des importations,
notamment lorsque les prix du pétrole ont baissé sur les marchés mondiaux au cours du
deuxieme semestre 2014, il est nécessaire d'activer une ouverture commerciale équilibrée
vers tous les secteurs économiques.

Mots-clés: investissement étranger direct; importations de produits de base ; balance
commerciale ; approvisionnement industriel et agricole.
Codes de classification de Jel: F21, F23.
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